



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ 7 ກໍຣະກະດາ 2019 (07- 07 - 2019)

ແບ່ງປັນຄຸນຄ່າຄວາມເຊື່ອ: ຍິງຊາວຊາມາເຮັງ

ມີເຫດການໃດໃນຊີວິດຂອງທ່ານທີ່ທ່ານມັກຈະເວົ້າເຖິງຢູ່ເລື້ອຍໆ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ທ່ານຄວນແບ່ງປັນປະສົບການ ທີ່ພຣະເຢຊູຄຣິດປ່ຽນແປງຊີວິດຂອງທ່ານໃຫ້ກັບຄົນອື່ນໆ
ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ໃນ ເດືອນມີນາ ວັນທີ 2, 2018 ມີຄົນຈະນວນຫຼວງຫຼາຍໄດ້ເບິ່ງງານລິ້ງສະການຂອງທ່ານ ບົວລີ ກແຣແຮມ. ສິ່ງນຶ່ງທີ່ໜ້າຈິດຈໍາທີ່ສຸດໃນງານນັ້ນ ຊຶ່ງມາຈາກລູກສາວຫຼ້າຂອງ ກແຣແຮມ, ຣຸດ, ເມື່ອນາງໄດ້ອອກມາເວົ້າກ່ຽວກັບການເດີນຜ່ານອອກຈາກຄວາມປາດຖນາແລະຄວາມສຸກເລັກໆນ້ອຍໆທີ່ກໍ່ຂຶ້ນໂດຍຂາດປະສົບການ. ນາງຍ້າຍອອກຈາກເຮືອນແລະເລີ່ມພົບກັບຊາຍຄົນນຶ່ງ. ພວກເຂົາຕັດສິນໃຈແຕ່ງງານໃນທັນທີ, ແຕ່ພາຍໃນຊາວສີ່ຊົ່ວໂມງຕໍ່ມາ, ຣຸດຮູ້ວ່ານາງໄດ້ເຮັດຂໍ້ຜິດພາດໃຫ່ງຫຼວງ. ນາງໄດ້ເວົ້າຕໍ່ທຸກຄົນທີ່ຢັ່ງຢູ່ໃນງານນັ້ນ, “ທ່ານບໍ່ຕ້ອງໜ້າອາຍຕໍ່ບິດາຂອງທ່ານ. ແນ່ນອນນາງຈະບໍ່ຕ້ອງໜ້າອາຍຕໍ່ ບົວລີ ກແຣແຮມ.”

ເມື່ອເວລານາງຂັບຮົດກັບມາບ້ານຂອງພໍ່ແມ່, ຣຸດ ໄດ້ເວົ້າວ່າ, ພໍ່ຂອງຂ້ານ້ອຍໄດ້ຍິນຢູ່ທີ່ນັ້ນລໍຖ້າຂ້ານ້ອຍ. ຂະນະເມື່ອຂ້ານ້ອຍອອກຈາກຮົດ, ເພິ່ນໄດ້ເດ່ແຂນຂອງເພິ່ນອອກມາໂອບກອດຂ້ານ້ອຍແລະເວົ້າວ່າ, “ ຍິນດີຕອນຮັບກັບສູ່ບ້ານ.” ທີ່ນັ້ນບໍ່ໜ້າອັບອາຍ, ທີ່ນັ້ນບໍ່ມີຄໍາຕໍ່ວ່າ, ທີ່ນັ້ນບໍ່ມີຄໍາວິພາກວິຈານ, ມີພຽງແຕ່ຄວາມຮັກອັນລື່ນເຫຼືອ. ພໍ່ຂອງຂ້ານ້ອຍບໍ່ແມ່ນພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ເພິ່ນສະແດງໃຫ້ຂ້ານ້ອຍຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າກໍເຮັດຢ່າງດຽວກັນນີ້ແຫຼະ. ເມື່ອພວກເຮົາມາຫາພຣະເຈົ້າພ້ອມດ້ວຍຄວາມບາບຂອງເຮົາ, ຄວາມຍາກຈົນຂອງເຮົາ, ຄວາມຫຼົ້ມເລວຂອງຊີວິດເຮົາ, ຄວາມເຈັບປວດຂອງເຮົາ, ແລະການຖືກກະທໍາໃຫ້ເສັຽໃຈຂອງເຮົາ, ພຣະເຈົ້າຈະເວົ້າວ່າ, “ ຍິນດີຕອນຮັບກັບສູ່ບ້ານ.” ຄໍາພະຍານຂອງ ຣຸດ ກ່ຽວກັບຄວາມສັດຊື່ ແລະການໃຫ້ອະພິຍຂອງພໍ່ຂອງລາວມີອິດທິພົນຍໍາເຕືອນສະຕິເຮົາໃຫ້ເຫັນຄວາມຮັກຂອງພຣະບິດາຂອງພວກເຮົາທີ່ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນພໍ່າສວັນ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ໂຢຮັນ 4:10-14

¹⁰ພຣະເຢຊູຊົງຕອບນາງວ່າ, “ຖ້າເຈົ້າໄດ້ຮູ້ຈັກຂອງທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານ ແລະຮູ້ຈັກຜູ້ທີ່ກໍາລັງເວົ້າກັບເຈົ້າວ່າ ‘ຂໍໃຫ້ເຮົາກິນນໍ້າແດ່’ ເຈົ້າກໍຄົງຈະຂໍຈາກເພິ່ນ ແລະຜູ້ນັ້ນກໍຄົງຈະໃຫ້ນໍ້າອັນປະກອບດ້ວຍຊີວິດໃຫ້ແກ່ເຈົ້າ.” ¹¹ນາງທຸນຕອບພຣະອົງວ່າ, “ນາຍເອີຍ, ນາຍບໍ່ມີຫຍັງຕັກ ແລະນໍ້າສ້າງນີ້ກໍເລິກ ນາຍຈະໄດ້ນໍ້າປະກອບດ້ວຍຊີວິດນັ້ນມາແຕ່ໃສ. ¹²ນາຍໃຫຍ່ກວ່າຢາໂຄບບັນພະບຸຣຸດຂອງເຮົາ ຜູ້ໄດ້ໃຫ້ນໍ້າສ້າງນີ້ແກ່ເຮົາຫລື ແລະຢາໂຄບເອງກໍໄດ້ຕື່ມແຕ່ນໍ້າສ້າງນີ້ຮ່ວມທັງລູກຊາຍແລະຜູ້ສັດຂອງເພິ່ນ.” ¹³ພຣະເຢຊູຊົງຕອບນາງວ່າ, “ທຸກຄົນທີ່ກິນນໍ້ານີ້ກໍຍັງຈະຢາກອີກ. ¹⁴ແຕ່ຜູ້ທີ່ກິນນໍ້າຊຶ່ງເຮົາຈະປະທານໃຫ້ນັ້ນ ຈະບໍ່ຢາກອີກຕໍ່ໄປຈັກເທື່ອ ນໍ້າຊຶ່ງເຮົາຈະປະທານໃຫ້ນັ້ນຈະກາຍເປັນນໍ້າພູໃນຕົວຜູ້ນັ້ນ ແລະຈະພູງຂຶ້ນເຖິງຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດ.”

ຊິດວິດການແຕ່ງງານລົ້ມເລວ. ຕົ້ນເຫດຂອງຄວາມຜິດຫວັງ. ຄວາມອັບອາຍແລະຖືກລັງກຽດໂດຍຄົນອື່ນ. ມັນບໍ່ໄດ້ເປັນເລື່ອງປົກກະຕິທີ່ບຸກຄົນໃດນຶ່ງອາດຄິດສລຸບເອົາເອງ, ໂດຍສະເພາະໃນສັງຄົມປັດຈຸບັນ. ແຕ່ການແຕ່ງງານທ້າຄັ້ງແລະການຢູ່ກິນກັບເພື່ອນຊາຍນັ້ນບໍ່ໄດ້ເປັນທຳນຽມທີ່ຖືກຕ້ອງໃນສັດຕະວັດທີ່ນີ້. ບໍ່ເປັນເລື່ອງແປກຜູ້ຍິງທີ່ພວກເຮົາເຫັນໃນໂຢຮັນບົດທີ 4 ລາວໄດ້ພົບຕົວລາວເອງວ່າຖືກແຍກອອກຈາກກຸ່ມ ໄປຕັກນ້ຳໃນເວລາກາງເວັນທີ່ມີແດດຮ້ອນໆໂດຍລຳພັງຕົວລາວເອງ.

ການພົບກັບພຣະເຢຊູຂອງຍິງຊາວຊາມາເຣັງທີ່ນ້ຳສ້າງບໍ່ແມ່ນທັມມະດາ. ເພາະວ່າ, ທຸກໆການປະສົບພົບພໍ້ໂດຍບັງເອີນກັບພຣະເຢຊູແມ່ນເປັນໜ້າສັງເກດ, ແຕ່ການສົນທະນານີ້ແມ່ນສະເພາະເຈາະຈົງເປັນພິເສດ.

- **ພຣະເຢຊູກ່າວຕໍ່ຍິງຊາວຊາມາເຣັງ.** ຍິງຊາວຊາມາເຣັງເປັນລູກປະສົມ;ພຣະເຢຊູໄດ້ເວົ້າລົມກັບຄົນທີ່ໄດ້ແຕ່ງງານກັບຄົນເຊື້ອຊາດອື່ນ ຫຼືສັງຄົມທີ່ແຕກຕ່າງກັນ, ຊາວຍິວໄດ້ລົງຄວາມເຫັນວ່າເປັນຄົນບໍ່ບໍລິສຸດຂອງຊົນຊາດອິສາຣາເອນ ບໍ່ສະອາດແລະເປັນພວກນອກສາສນາ. ແມ່ນແຕ່ເຄື່ອງໃຊ້ທີ່ຍິງສາວພວກນັ້ນໃຊ້ຕັກນ້ຳຮ່ວມກັນກໍຍັງຖືວ່ານ້ຳທີ່ຍິງຊາມາເຣັງຕັກນ້ຳບໍ່ສະອາດ, ແຕ່ພຣະເຢຊູຍິນດີທີ່ຈະຮັບນ້ຳນັ້ນຈາກນາງເພື່ອດື່ມ (ໂຢຮັນ 4: 7).
- **ພຣະເຢຊູໄດ້ສົນທະນາເລື່ອງສາສນາສາດກັບຍິງນັ້ນ.** ຍິງຊາມາເຣັງຜູ້ນັ້ນບໍ່ໄດ້ຊັກຊວນໃຫ້ສົນທະນາເລື່ອງສາສນາ, ແຕ່ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວເຖິງການນະມັສການອັນແທ້ຈິງແລະພຣະເຈົ້າອົງທ່ຽງແທ້ທີ່ນາງຈຳເປັນຕ້ອງຮູ້.
- **ພຣະເຢຊູຊົງສຳແດງຄວາມເປັນມະນຸດທັມມະດາຂອງພຣະອົງ.** ພຣະເຢຊູເປັນພຣະເຈົ້າເຕັມປຸ່ງມ, ແຕ່ພຣະອົງກໍຍັງເປັນມະນຸດຢ່າງເຕັມປຸ່ງມເຊັ່ນກັນ. ພຣະອົງມີຄວາມຮູ້ສຶກຢ່າງດຽວກັບຄົນທີ່ໄປມີຄວາມຮູ້ສຶກທົ່ວເຂົ້າແລະຢາກນ້ຳ ໃນຂະນະທີ່ທ່ານເດີນໄປມາໃນໂລກນີ້.
- **ພຣະເຢຊູຊົງສຳແດງຄວາມເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພຣະອົງ.** ນີ້ເປັນການບັນທຶກຄັ້ງແລກທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນສະຖານທີ່ພຣະເຢຊູບອກໃຫ້ຮູ້ວ່າພຣະອົງເປັນພຣະເມສີອານ (ຂໍ້ 25- 26). ໃນອີກເຫດຜົນນຶ່ງ, ພຣະເຢຊູຕ້ອງການປົກປັດຄວາມເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພຣະອົງ.

ທັງໝົດນີ້ເປັນຈຸດປະສົງຄວາມຕ້ອງການຂັ້ນພື້ນຖານ. ພຣະເຢຊູຕ້ອງການນ້ຳເພື່ອດື່ມ. ແຕ່ພຣະອົງປຸ່ງມການສົນທະນາຈາກຄວາມຕ້ອງການນ້ຳດື່ມທັມມະດາຂອງພຣະອົງມາເປັນນ້ຳແຫ່ງຊີວິດທີ່ຍິ່ງໃຫ່ງທີ່ເປັນຄວາມຕ້ອງການຂອງຍິງຊາວຊາມາເຣັງ. ຊຶ່ງປາກົດເຫັນໄດ້ຢ່າງຈະແຈ້ງຈາກຊີວິດຂອງນາງວ່ານາງທົ່ວກະຫາຍ “ ນ້ຳແຫ່ງຊີວິດ ” ພຣະເຢຊູໄດ້ສເນີໃຫ້, ແຕ່ນາງພຽງແຕ່ບໍ່ຮູ້ວ່າຈະດັບຄວາມທົ່ວກະຫາຍນ້ຳຢ່າງໃດ.

ໃນອາຣົມຄວາມຮູ້ສຶກທາງດ້ານເນື້ອໜັງ, ໃນຄວາມຄາດຫວັງຂອງຄວາມທີ່ຈະບໍ່ທົ່ວກະຫາຍນ້ຳອີກຈັກເທື່ອໄດ້ເກີດຂຶ້ນ. ຄວາມຮູ້ສຶກນີ້ໄດ້ເກີດຂຶ້ນຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງເປັນທີ່ດຶງດູດຈິດໃຈໃຫ້ກັບຫຼາຍຄົນ. ແຕ່ໂດຍສະເພາະຜູ້ຍິງຄົນນີ້ທີ່ຖືກກົດກັນອອກຈາກສັງຄົມທີ່ກຳລັງມຸ້ງໜ້າໄປທີ່ນ້ຳສ້າງໃນເວລາກາງເວັນທີ່ມີອາກາດຮ້ອນເອົາຕົວຄົນດຽວ. ແຕ່ພຣະເຢຊູມີສິ່ງທີ່ມີຄຸນຄ່າຍິ່ງໃຫ່ງໃນຈິດໃຈ, ແລະດຽວນັ້ນນາງໄດ້ທົ່ວກະຫາຍຢາກໄດ້ຍິນ. ພຣະເຢຊູໄດ້ນຳນາງເຂົ້າໄປໃນຈຸດທີ່ນາງຕ້ອງການ ຄວາມຕ້ອງການນັ້ນມີແຕ່ພຣະເຈົ້າພຽງຜູ້ດຽວທີ່ສາມາດຕື່ມເຕັມໄດ້.

2. ໂຢຮັນ 4:15-18

15 ນາງທູນພຣະອົງວ່າ, “ນາຍເອີຍ, ຂໍປະທານນ້ຳນັ້ນໃຫ້ຂ້ານ້ອຍ ເພື່ອຂ້ານ້ອຍຈະບໍ່ຢາກແລະຈະບໍ່ໄດ້ມາຕັກທີ່ນີ້ອີກ” 16 ພຣະເຢຊູຊົງບອກນາງວ່າ, “ຈົ່ງໄປເອີ້ນເອົາຜົວຂອງເຈົ້າມາທີ່ນີ້” 17 ນາງທູນວ່າ, “ຂ້ານ້ອຍບໍ່ມີຜົວ” ພຣະເຢຊູຊົງກ່າວວ່າ, “ເຈົ້າເວົ້າຖືກແລ້ວວ່າເຈົ້າບໍ່ມີຜົວ 18 ເພາະເຈົ້າມີຜົວທ້າຄົນແລ້ວ ແລະຜູ້ທີ່ເຈົ້າມີຢູ່ດຽວນີ້ກໍບໍ່ແມ່ນຜົວຂອງເຈົ້າ ທີ່ເຈົ້າເວົ້ານັ້ນເປັນຄວາມຈິງ”

ພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ເກັ່ງກົວທີ່ບອກຍິງຊາມາເຮັດໃນຄວາມບາບຂອງນາງ. ນາງກໍບໍ່ໄດ້ປະຕິເສດຄວາມບາບຂອງນາງ ເໝືອນກັນ. ແຕ່ພວກເຮົາພຽງແຕ່ເຫັນຄວາມເປັນມະນຸດຂອງພຣະເຢຊູໃນຄວາມຕ້ອງການນ້ຳຕື່ມຂອງພຣະອົງ, ດຽວນີ້ພວກເຮົາເຫັນຄວາມຮອບຮູ້ຂອງຄວາມເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພຣະອົງ.

ພວກເຮົາອາດຈະເຫັນຄວາມຕ້ອງການຂອງພວກເຮົາ, ແຕ່ຈົນກວ່າພວກເຮົາຈະກ້າຮັບສາລະພາບບາບຂອງເຮົາແລະຫັນໜີຈາກບາບ, ພວກເຮົາຈະບໍ່ໄດ້ຮັບສິ່ງທີ່ເຮົາຕ້ອງການ. ພວກເຮົາຈະຄົງຢູ່ເໝືອນເດີມ ໂດຍປາສາຈາກນ້ຳແຫ່ງຊີວິດທີ່ມາຈາກການໃຫ້ອະພິຍໂທດ ແລະມີຄວາມສັມພັນກັບພຣະຄຣິດ. ການປະເຊີນໜ້າກັບຄວາມບາບຂອງເຮົາເປັນພຽງຂັ້ນເລີ້ມຕົ້ນ. ອັນໃດທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຮັດຜ່ານມາພວກເຮົາຕ້ອງປະເຊີນກັບມັນເຮັດໃຫ້ມັນປ່ຽນໄປໃນທິດທາງທີ່ດີກັນຂ້າມ.

- **ການສາລະພາບຜິດ.** ພວກເຮົາຈຳຕ້ອງຮັບສາລະພາບບາບຂອງເຮົາ. ການສາລະພາບຜິດແມ່ນມີຄວາມໝາຍຫຼາຍກວ່າການຍອມຮັບຜິດ; ຊຶ່ງເປັນຄວາມບາບຂອງເຮົາເມື່ອພຣະເຈົ້າເບິ່ງ ພຣະອົງກຽດຊັງຄວາມບາບ ແລະຕ້ອງການກຳຈັດມັນ.
- **ການກັບໃຈໃໝ່.** ການສາລະພາບບາບແລະການກັບໃຈໃໝ່ໄປດ້ວຍກັນ, ດ້ວຍການສາລະພາບບາບ, ພວກເຮົາສະແດງອອກທາງດ້ານອາລົມຄວາມເສັ່ງໃຈຕໍ່ຄວາມບາບທີ່ເຮົາຍອມຮັບ, ແລະດ້ວຍການກັບໃຈໃໝ່ພວກເຮົາຫັນຫຼັງແລະກ້າວໄປໃນທິດທາງທີ່ດີກັນຂ້າມກັນ. ການກັບໃຈໃໝ່ເປັນການຫັນໜີຈາກການບາບທັງໝົດແລະມຸ້ງໜ້າທາງພຣະຄຣິດສ; ເປັນການຕັດສິນໃຈທີ່ຈະເດີນໄປກັບພຣະເຈົ້າແລະໃຫ້ພຣະອົງເປັນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເປັນເຈົ້ານາຍຊີວິດຂອງເຮົາ.

“ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍສາລະພາບຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ ພຣະອົງຊົງສັດຊື່ແລະທ່ຽງທັມ ຈະຊົງໂຜດຍົກບາບຂອງພວກເຮົາແລະຈະຊົງໂຜດຊຳຮະລ້າງເຮົາທັງຫລາຍຈາກການອະທັມໝົດສິ້ນ.(1 ໂຢຮັນ 1:9).

- **ຄວາມສຸກ.** ເມື່ອພວກເຮົາສາລະພາບຜິດແລະກັບໃຈໃໝ່, ພຣະເຈົ້າໃຫ້ອະພິຍແລະຜົນໄດ້ຮັບກໍເປັນຄວາມສຸກ ຄວາມສຸກສຳລັບຄົນບາບທີ່ກັບໃຈໃນໂລກນີ້ແລະໃນພ້າສວັນເປັນຂອງຄົນທີ່ກັບໃຈໃໝ່ແລ້ວ.

“ຄວາມສຸກເປັນຂອງຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະພິຍແລະຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການຍົກໂທດ!” (ເພັງສັຣເສີນ 32: 1) “ເຮົາບອກ ທ່ານທັງຫລາຍວ່າ ຈະມີຄວາມປິຕິຍິນດີໃນຖ້າມາກາງພວກເທວະດາຂອງພຣະເຈົ້າ ເພາະເຫັນແກ່ຄົນນອກສິນທຳຄົນດຽວທີ່ຖິ້ມໃຈເກົ່າເອົາໃຈໃໝ່. (ລູກາ 15: 10).

15. ໂຢຮັນ 4:28-30

28 ຍິງນັ້ນຈຶ່ງປະຫມັ້ນນ້ຳຂອງຕົນໄວ້ ແລະເຂົ້າໄປໃນເມືອງບອກຄົນທັງປວງວ່າ, 29 “ຈຶ່ງມາເບິ່ງຊາຍຜູ້ນຶ່ງທີ່ບອກຂ້ອຍເຖິງສິ່ງສາຣະພັດທີ່ຂ້ອຍເຮັດມາແລ້ວ ຜູ້ນີ້ບໍ່ແມ່ນພຣະຄຣິດຫລີ” 30 ແລະຄົນທັງຫລາຍກໍພາກັນອອກຈາກເມືອງໄປຫາພຣະອົງ

ໃນຂະນະນັ້ນ, ຍິງຊາວຊາມາເຮັດໄດ້ຊົມ “ ນ້ຳແຫ່ງຊີວິດ” (ໂຢຮັນ 4: 10). ນາງປະໝັ້ນນ້ຳໄວ້ແລະແລ່ນໄປບອກຄົນທັງປວງ. ນາງບໍ່ໄດ້ລືມໝັ້ນນ້ຳ ນາງບໍ່ໄດ້ໃຈລອຍ ແຕ່ນາງບໍ່ສາມາດລໍຄອຍທີ່ຈະເຂົ້າໄປໃນເມືອງບອກກັບຄົນທັງຫຼາຍກ່ຽວກັບຊາຍແປກໜ້າຜູ້ທີ່ຮູ້ທຸກຢ່າງກ່ຽວກັບຕົວນາງ ພຣະເມສີອາແລະນ້ຳແຫ່ງຊີວິດຂອງຂວັນຂອງພຣະອົງ. ນາງກະຕືລືລົ້ນຢາກບອກທຸກໆຄົນ ແມ່ນກະທັ້ງກຸ່ມຄົນທີ່ຄອຍເຝົ້າເບິ່ງນາງເປັນເວລານານເພາະວິທີການດຳເດີນຊີວິດຂອງນາງ. ເມື່ອພຣະເຢຊູພຣະເມສີອາ...

- ...ພົບພວກເຮົາໃນຖານະຄວາມເປັນຢູ່ແລະໄຖ່ເອົາເຮົາອອກຈາກຄວາມຫຼົ້ມເຫຼວ...

- ... ຕິດຕາມພວກເຮົາໂດຍບໍ່ຢຸດແລະບໍ່ເຄີຍທີ່ຈະປ່ອຍປະລະເລີຍພວກເຮົາ...
- ... ໃຫ້ຄວາມຊອບທັມພວກເຮົາທີ່ເຮົາບໍ່ສາມາດເຮັດໄດ້ນອກຈາກຜ່ານທາງພຣະຄຸນອັນຍິ່ງໃຫຼ່ງຂອງພຣະອົງ...

... ພວກເຮົາຕ້ອງການຄົນອື່ນໆໄດ້ຮູ້. ຄຳພະຍານຜູ້ຍິງຄົນນີ້ໄດ້ແຜ່ກະຈາຍອອກໄປແລະໃນຂໍ້ 39 ໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນຜົນສຳເລັດ, “ ໃນຕອນນີ້ຊາວຊາມາເຮັດໃນເມືອງນັ້ນຫຼາຍຄົນໄດ້ເຊື່ອໃນພຣະອົງເພາະຍິງນັ້ນໄດ້ເວົ້າໃນຄຳພະຍານຂອງນາງ, “ ທ່ານໄດ້ບອກຂ້ອຍເຖິງທຸກສິ່ງທີ່ຂ້ອຍເຄີຍເຮັດມາແລ້ວ.”

ການປ່ຽນແປງຊີວິດເປັນນຶ່ງໃນຂໍ້ສັງເກດ, ແລະການປ່ຽນແປງຊີວິດມາຈາກການຍົກໂທດ. ຍິງຊາວຊາມາເຮັດເຂົ້າໃຈແລະຍອມຮັບການໃຫ້ອະພິຍາຍແລະນີ້ເປັນຄວາມງົດງາມຍິ່ນອອກມາຫານາງ. ທຸກໆຈິດໃຈທີ່ຫົວກະຫາຍນັ້ນສາມາດລະຈັບລົງໄດ້ດ້ວຍນ້ຳແຫ່ງຊີວິດທີ່ພົບໃນຊີວິດໃໝ່ໃນພຣະຄຣິດ. ທີ່ຈຶ່ງນ້ຳແມ່ນມີຄວາມຈຳເປັນສຳລັບຊີວິດ, ນ້ຳແຫ່ງຊີວິດເປັນອາຫານຈິດວິນຍານຂອງເຮົາ ເປັນຂອງຂວັນຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ສາມາດຮັບຜ່ານທາງການໃຫ້ອະພິຍາຍ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ຈົ່ງເລົ່າເຮືອງການພົບກັບພຣະຄຣິດ. ຈົ່ງພິຈາະນາທາງເລືອກສຳລັບມື້ໜ້າຕາມຂ້າງລຸ່ມນີ້.

- ❖ **ຈົ່ງຂຽນ.** ຈົ່ງສັງເກດຢ່າງພິຈາະນາເບິ່ງເຮືອງລາວຄວາມເຊື່ອສ່ວນຕົວຂອງທ່ານ. ຂຽນລົງໃນເຈ້ງແລະອະທິຖານສຳລັບອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ເປີດປະຕູໃຫ້ກັບທ່ານໄດ້ບອກກ່າວເຮືອງການພົບພຣະເຢຊູສ່ວນຕົວໃຫ້ກັບຄົນອື່ນໃນອາທິດນີ້. ຜູ້ເຊື່ອ, ຂຽນຄຳພະຍານຂອງທ່ານລົງໃນອອນລາຍ.
- ❖ **ອະທິຖານ.** ເລີ່ມຈິດຊື່ບຸກຄົນທີ່ທ່ານຮູ້ລົງໃນຕາຕະລາງລາຍການຜູ້ຕ້ອງການຮັບເອົາພຣະຄຣິດເປັນພຣະຜູ້ໂຜດໃຫ້ພົ້ນຂອງພວກເຂົາ. ເປັນກຸ່ມ, ເລີ່ມຕົ້ນອະທິຖານເພື່ອເຂົາເປັນປະຈຳ. ພິຈາະນາທາງບ່ອນອະທິຖານເປັນກຸ່ມໃນສະຖານທີ່ໃກ້ກັບໂບດຂອງທ່ານຫຼືໃກ້ເຮືອນເພື່ອນບ້ານຂອງທ່ານ.
- ❖ **ແບ່ງປັນ.** ຮຽນເອົາວິທີການນຳສະເໜີການປ່າວຂ່າວປະເສີດແບບງ່າຍໆ ທີ່ທ່ານສາມາດໃຊ້ເມື່ອທ່ານເລີ່ມສົນທະນາເຮືອງຂ່າວປະເສີດ. ລວມທັງການນຳສະເໜີຄຳພະຍານການປ່ຽນແປງຊີວິດຂອງທ່ານໃນພຣະຄຣິດ.

ລູກສາວຂອງ ບິວລີ ກແຣແຮມ, ຮຸດ, ໃຫ້ຄຳພະຍານທີ່ມີນ້ຳໜັກໃນຄວາມຮັກແລະການໃຫ້ອະພິຍາຍຂອງພຣະເຈົ້າຄືອັນໃດ. ຍິງຊາວຊາມາເຮັດໃນນ້ຳສ້າງກໍມີເຮືອງຂອງນາງທີ່ຈະເລົ່າໃຫ້ຟັງເໜືອນກັນ. ແລະທ່ານລະ.

ອຸປັຖມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ VR.